
 

 

 
BEANTWOORDING SCHRIFTELIJKE VRAGEN 
 
Van : Het college 
Aan : De raad 
Datum : woensdag 20 september 2023 
Betreft : Speelkamp 
 
In een e-mail van 7 september jongstleden, stelt de fractie VVD een aantal vragen over Speelkamp. 
Hieronder vindt u de gestelde vragen met de tekst over de aanleiding en de bijbehorende antwoorden. 
 
Aanleiding voor de vragensteller 
Aanleiding voor de vragensteller 
Als fractie van de VVD Leusden ontvangen wij vanuit verschillende kanten signalen van bewoners 
rond en om Speelkamp 22 in Leusden. We horen dat bewoners nog steeds erg geschrokken en 
overvallen zijn met de mededeling van 27 juni dat er in Speelkamp 22 een semipermanente opvang 
komt voor 80 AMV’ers. Ook na de informatieavond van 3 juli is er voor bewoners en raadsleden nog 
veel onduidelijk over het vervolgproces. Als fractie hebben we dan ook de volgende vragen: 
 
Vraag 1 
Kan het college op korte termijn een duidelijk procesvoorstel doen aan bewoners en  
raad waarin de vervolgstappen en tijdlijn duidelijk in beeld komen en dit ook actief  
communiceren? 
Antwoord 
Het college begrijpt dat bewoners en u, als raad, behoefte heeft aan inzicht in het proces en een 
duidelijke tijdlijn. Ook wij hebben die behoefte, net als de AMV-ers die nu nog in Van der Valk 
verblijven. We hebben het niet eerder kunnen doen omdat we niet eerder dan vrijdag 15 september 
2023 een grove planning van COA hebben gekregen. Momenteel zijn we die planning aan het 
bestuderen om een betere inschatting  te maken van de tijdlijn die daarbij hoort.  We hebben de 
bewoners laten weten dat er een nieuwe bewonersbijeenkomst komt zodra er meer informatie 
aanwezig is. Ook zijn ze geïnformeerd over de mogelijkheid voor het indienen van bezwaar.  Wij 
zullen actief een tijdlijn delen op het moment dat wij die beschikbaar hebben.  
 
Vraag 2 
Welke formele stappen moeten er concreet door de gemeente nog gezet worden om te  
komen tot een daadwerkelijke opvanglocatie zoals beschreven? 
Antwoord 
Het COA moet eerst een aanvraag indienen bij de gemeente. In principe wordt er alleen intern 
verbouwd. De invulling rondom het gebouw (parkeerplaatsen, groen e.d.) is ook nog niet bekend. Het 
COA wil in overleg met omwonenden de indeling van het terrein bepalen. Het COA zal naar 
verwachting dit najaar bij de gemeente een vergunning aanvragen voor het wijzigen van de 
bestemming van het gebouw (van bedrijf naar wonen) én voor de eventuele benodigde interne 
verbouwingen. Deze aanvraag wordt beoordeeld door de gemeente en het college verleent 
vervolgens al dan niet een vergunning. De dag nadat het collegebesluit bekend is gemaakt start een 
termijn van 6 weken waarbinnen bezwaar kan worden gemaakt. 
  
 
Vraag 3 
Is het college bereid om met de buurt van Speelkamp 22 actief in gesprek te gaan om  
vragen en zorgen te bespreken en ook te zoeken naar oplossingen? 
Antwoord 
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Als college zijn wij ons ervan bewust dat bewoners van Speelkamp en omgeving zorgen en vragen 
hebben. Voor ons zijn die vragen en zorgen cruciaal, omdat wij deze nodig hebben om afspraken met 
het COA vorm te geven in de bestuursovereenkomst. De gemeente houdt regie op de uitvoering van 
deze afspraken. Daar waar het COA geen oplossing heeft of kan bieden, zien wij zeker een rol 
weggegeld voor ons als gemeente.  
We zijn bezig met het opzetten van een klankbordgroep van bewoners, waarin gekeken gaat worden 
naar de zorgen die er leven en hoe we die kunnen oplossen. Als er nieuwe informatie beschikbaar is 
over Speelkamp 22 dan hebben wij bewoners de toezegging gedaan om een nieuwe 
bewonersbijeenkomst te organiseren. Mocht het nodig zijn, dan zullen wij ook kijken naar andere 
manieren en vormen om met bewoners in gesprek te gaan.  
 
Vraag 4 
Is het college bereid om actief en ruimhartig om te gaan met planschade en dit ook  
correct af te handelen? 
Antwoord 
Wat betreft planschade is er een wettelijk vastgelegde procedure die wordt gevolgd na het 
onherroepelijk worden van het definitieve besluit. In die procedure is ook vastgesteld hoe de hoogte 
van de vast te stellen tegemoetkoming in planschade wordt bepaald. Iedereen heeft het recht om een 
verzoek voor tegemoetkoming in planschade in te dienen. Afwijken van deze wettelijke procedure is 
niet mogelijk. 
 
Vraag 5 
Welke rol kan de gemeente spelen in het opzetten van een programma van activiteiten  
om verbinding tussen omwonenden en gasten te bevorderen? 
Antwoord 
De gemeente ziet voor zichzelf een stimulerende en regisserende rol om verbinding tussen 
omwonenden en AMV-ers te bevorderen. Net als op andere plekken in het land met een 
opvanglocatie, zijn ook in Leusden vrijwilligers actief. De Gemeente werkt al jarenlang op een fijne 
manier met Gastvrij Leusden. De vrijwilligers van Gastvrij Leusden hebben al jarenlang ervaring met 
het organiseren van activiteiten ter bevordering van de verbinding tussen omwonenden en 
vluchtelingen, en met deze betreffende groep. Inwoners kunnen zich aanmelden als vrijwilliger.  
 


